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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

2. oktober 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 610

Ministeren bedes oplyse, hvordan det kan fremgå af Region Hovedstadens 

redegørelse af 25. september til ministeriet, at beslutningen om at ”indføre og 

benytte kombinationsbehandlingen med Alimta som 1. liniebehandling som en 

del af standardbehandlingen” …”sker på grund af ny viden om, at patienter, 

hvor det er muligt at operere kan have større gavn af denne 

kombinationsbehandling”, når det fremgår af ministerens svar på 

sundhedsudvalgets spørgsmål nr. 307, at ”beslutningen om at tilbyde 

Cisplatin+Alimta som 1. liniebehandling er således ikke taget på baggrund af 

en ny sundhedsfaglig viden”, men på baggrund af en ”lægefaglig diskussion 

om, hvorvidt begge kombinationsbehandlinger med fordel kan tilbydes som 1. 

liniebehandling med det formål at imødekomme de enkelte patienters 

præferencer”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på elpecl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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